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Inleiding: Achterstand Monitor RES NOB 
op 13 mei jl. zagen wij de voortgangsmonitor van de Regionale energie strategie 
(hierna: RES) van de regio Noordoost Brabant bij de stukken zitten. Daarnaast is op 
8 juni jl. Tennet met het bericht gekomen dat er voorlopige geen nieuwe 
grootschalige energie projecten op het energie net kunnen worden aangesloten. 

Nadat we een blik hebben geworpen op deze monitor zagen wij dat de ambitieuze 
gemeente Maashorst vooralsnog geen voorloper is ten aanzien van het behalen van 
de doelstellingen die zijn opgenomen in de RES. Wij begrijpen dat wellicht door de 
harmonisatie van het beleid deze achterstand is opgelopen. Maar we willen ten 
aanzien van deze achterstand de wethouder wel een aantal verduidelijkingsvragen 
stellen. Dit om een beter beeld te krijgen van de omvang van de achterstand en de 
mogelijkheid om deze achterstand in te lopen zeker nu ook Tennet heeft 
aangegeven voorlopig geen aanvragen meer te verwerken. Wij maken ons erg veel 
zorgen over het behalen van de door de gemeenteraad uitgesproken doelstellingen 
in de vorm van de RES. Wij hopen dan ook dat de gemeente Maashorst niet stil blijft 
zitten ondanks dat we nu geen aansluitingen op het elektriciteitsnet. Daarom hebben 
wij de volgende vragen.

Vragen:
1. Wat maakt dat de gemeente Maashorst achterloopt op andere gemeenten?
2. Heeft de wethouder zicht op de duur van de aanvragen pauze van Tennet?
3. Kunnen we als gevolg van de pauze van Tennet überhaupt onze doelen 

realiseren in de komende jaren?
4. Wat kunnen we nu nog doen om de gemeente Maashorst qua 

energievoorziening toekomst bestendig te maken?
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